
INNEBANDY
Sektionsmöte
Mötesanteckningar

2023-01-29
19.00-21.00
Hammarhallen

Närvarande:  P08/09 och herrar utv: Annika Andersson, Dam utv: Lars- Åke Eliasson, P11:
Lotta Karlsson, F11, F07/08: Olle Oskarsson, F09/10:  Peder Andersson, F14: Elin
Jakobsson, P10: Jessica Nestander P13: Anton Jonsson
Stina Thysell Persson, Catarina Roos, Peter Albinsson, Jesper Sydlén, Katarina Eriksson

Ärende Notering Ansvar
Föregående
protokoll

Föregående protokoll gicks igenom. Protokollet godkändes
och lades till handlingarna.

Tankar från
lagen

Herrlaget:
Herrar utv: inga frågor
Dam utv: inga frågor
F07/08: inga frågor
P08/09: inga frågor
F09/10: rally
P10: rally
F11: Lite frågor runt rallyt, men den punkten är ju med, så vi
tar det då
P11: få pojkar, problem inför matcher, Hur ser det ut nästa år?
F12:
P12:
F13:
P13: inga frågor
F14: Rally-VM, nycklar till skåpen i Hammarhallen
P14:
F15:
P15:
F16:
P16:
Parainnebandy:

Jobb under
säsongen 22/23

SDF-SM - lagjobb för senior, herr och damuveckling
Packa på Ica - senior, herr och damutveckling
Uppstart, bollskoj, mixcup, - senior, herr och damutveckling
Söndagsbingo - senior, herr och dam utveckling

Bingon ger oss mycket pengar, både till innebandyn och
fotbollen



3 bingolotter per spelare till uppesittarkvällen - gällde  alla
förutom bollskoj och F/P 15
förhoppningsvis rallyt 10/2 start 9.30
1 Vännäshäfte/spelare - gäller alla förutom bollskoj och F/P
15

Målvakts-
träningar

För de äldre; Ella Saari
För de yngre; Mikael Fransson

Alla ledare blir inbjudna för att lära sig saker och kunna
fortsätta träna målvakterna även på sina egna träningar.
Det finns även ett häfte till alla ledare med tips på saker att
tänka på

Nästa tillfälle för de äldre är 15/2
och för de yngre 1/3

Info från
sektionen

● Hallklimatsprojektet
● Utbildningar för ledare- akutskadehantering

- vi funderar på att även bjuda in föräldrar som
är intresserade och det tycker alla är bra

● Ordning i hallarna efter matcher
- både förra helgen och idag har vi i sektionen

varit tvungna att städa Hammarhallen, och
ställa tillbaka sekretariatsbordet, matchklocka
och andra saker på rätt ställe

- se till att reklamen på sargen sitter på rätt sida
så att publiken ser det.

- varje lag ska städa efter sig själv, men sista
laget för dagen måste ställa tillbaka sakerna på
rätt ställe - det är allas ansvar i laget, både
tränare, föräldrar etc

- sista laget för dagen måste kasta soporna från
fiket och läktaren i containern utanför hallen.
ev även soppåsarna från omklädningsrummen

● Nya plåtskåp inköpta till hammarhallen
- flera dörrar av de första skåpen är redan

förstörda. På de nya plåtskåpen blir det kodlås
● cup för de allra yngsta som ej spelat match - P/F15

18/3 håller herrlaget i cup för P15
19/3 kanske någon håller i cup för F15, damer utv har
tackat nej till att hålla i det

● östen berglunds minnesfond - beställt utomhussarg för
spontanidrott

- föräldrarna tycker att det vore bäst om den står
vid Röda Viken/Vännäsbadet. Alternativet
Lilja är nog det sämsta alternativet

● nya sponsorer - mekonomen, Brattby såg och Solar
bioenergi

- vi får in 5000;- per år för veporna



- just nu har vi 8 vepor
- om man fixar sponsorer i lagen, får man

hälften av inkomsterna
● Stödfonden

Årshjul för
innebandyn

Vi i sektionen har gjort ett årshjul med de viktigaste sakerna
vi gör varje månad under året.
Årshjulet kommer att ligga under dokument under
innebandysektionen i laget.se

Rally 10/2 2-3 vuxna från varje lag ska jobba
behöver få namn senast fredag 3/2 för att kunna planera jobbet

För varje vuxne som jobbar får vi 900:-. De pengarna går till
sektionen, så att vi har råd att köpa in bollar,
målvaktsutrustningar, betala domare etc
Den som jobbar får ett rallypass, mössa, tidning

Chefen för Rally Sweden kommer till Vännäs imorgon och
förhoppningsvis får vi mer info då.

Om det hade varit på lördagen hade kanske fler kunnat jobba,
och det vet vi.
Hur gör vi om man inte har några i sitt lag som kan jobba?
Det vet vi inte, lagen måste lösa det

Vi hoppas att vi får mer information till veckan, och att alla
lag lyckas få 2-3 föräldrar som kan jobba. Vi tror inte att 2
st/lag räcker utan att det kommer att behövas 3 st per lag.

Innebandygala
1/4
kl 17.00-19.00

Vi kommer att hålla till i Liljaskolans matsal.
1 långpannekaka per lag ska bakas till denna kväll.
Sektionen köper in allt, dukar, fixar etc
Ca 2 föräldrar per lag kommer  behöva hjälpa till under
kvällen.
Några föräldrar hjälper till att hacka grönsaker innan galan



Några föräldrar hjälper till under själva galan.
Några andra föräldrar hjälper till att städa efteråt
Alla barnen får diplom, seniorlagen får 3 priser per lag

Övriga frågor ● Vi tycker att det är viktigt att alla lag har
föräldramöten inför säsongen och diskuterar vad som
krävs av alla föräldrar när det är match

● I slutet av säsongen har vi ledarträff och diskuterar då
hur många vi är. Behöver vi slå ihop lag etc? Ledarna
bestämmer inte vilka lag som ska slå ihop, utan det gör
ledarna tillsammans med oss i sektionen.

● Stipendier - det går att nominera ledare eller spelare
till olika stipendier. Information finns på hemsidan

● Årsmötet är den 20/3

Sektionsmöte
för bara
sektionen

Föregående protokoll med bara sektionen godkändes och
lades till handlingarna

Årshjul Vi tittar igenom det och ser vad vi behöver göra.

Målvakts-
träning

15/2 för de äldre, med Ella Saari
1/3  för de yngre, med Mikael Fransson

Bingo Bingon under våren är fördelad.
Catarina påminner herrlaget att de har bingon 5/2

Rally - VM
2023

Vi diskuterar att vi inte har fått så mycket information och om
att det ställer till det för oss.

Innebandygalan 1/4 kl 17-19
Planering - vem kan göra vad?



Möte med
kommunen

Vi har möte på tisdag morgon med kommunen ang vart
utomhussargen ska vara.

Ansöka om
fullstor
utomhusarena

Innebandyn flyttar ut
Folksportens arena
Vi ansöker om det så att vi även kan få en arena vid Röda
viken och en i Vännäsby. Eller ska den stora och den lilla vara
vid samma ställe.

Övriga frågor Nästa möte 5/3
Noterats av Katarina E


